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 Ing. Erik LOPUŠNÝ  
 Mgr. Marta SVOBODOVÁ 
  

 
Neprítomní:  JUDr. Nikoleta DUŠOVÁ  
 

 
 
 

Ostatní: podľa priloženej prezenčnej listiny  
 

 

  

 

Prílohy: 

č. 1  Dôvodová správa, Návrh VZN č. 3/2023 o ochrane ovzdušia a poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia, 
Vyhodnotenie pripomienok - k bodu 7)  

č. 2 Dôvodová správa, Návrh VZN č. 4/2023, ktorým sa mení VZN č. 2/2023 o určení finančných 
prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej 
školy a dieťa školského zariadenia, zriadených na území Mesta Tisovec, Vyhodnotenie pripomienok 
- k bodu 8)  

č. 3  Návrh rozpočtového opatrenia č. 4/2023 za Mesto Tisovec - k bodu 9)  
č. 5 Návrh rozpočtového opatrenia č. 3/2023 za Základnú školu Dr. V. Clementisa Tisovec – k bodu 10) 
č. 5 Návrh rozpočtového opatrenia č. 3/2023 za Základnú umeleckú školu Tisovec - k bodu 11) 
č. 6  Návrh Dodatku č. 2 k zmluve o nájme (zmluvné strany: Mesto Tisovec, prenajímateľ a p. Ivan 

Hudáček, nájomca) - k bodu 13)   
č. 7 Rozhodnutie zo zisťovacieho konania - k strategickému dokumentu PHRSR - k bodu 15)  
č. 8 Dôvodová správa, Strategický dokument „Aktualizovaný program hospodárskeho rozvoja 

a sociálneho rozvoja MESTA TISOVEC na roky 2024 – 2028 s výhľadom do roku 2030“ - k bodu 15)  
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K bodu 1) Otvorenie zasadnutia, kontrola uznášaniaschopnosti zastupiteľstva 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Mesto Tisovec, ako prevádzkovateľ, podľa zákona č. 18/2018 Z. z. 
o ochrane osobných údajov a o zmene a doplnení niektorých zákonov Vás informujem, že rokovanie 
mestského zastupiteľstva je verejné. Z rokovania sa vyhotovuje písomná zápisnica, písomné uznesenia 
a videozáznam. Zápisnica z rokovania mestského zastupiteľstva je zverejňovaná na internetovej 
stránke mesta. Uznesenia mestského zastupiteľstva sú zverejňované na internetovej stránke mesta 
a v Tisovskom mesačníku. Videozáznam z rokovania mestského zastupiteľstva je zverejňovaný na 
internetovej stránke mesta, prostredníctvom internetovej databázy videí YOUTUBE.com. Podľa § 78 
zákona č. 18/2018 Z. z. o ochrane osobných údajov mesto Tisovec, ako prevádzkovateľ, spracováva 
osobné údaje bez súhlasu dotknutých osôb (účastníkov rokovania mestského zastupiteľstva).  
Na základe § 13 ods. 4 Zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v neskoršom znení zvolal som 
na dnešný deň zasadnutie mestského zastupiteľstva. Poslanci a ostatní prizvaní boli na zasadnutie 
mestského zastupiteľstva riadne a včas pozvaní. Konštatujem, že podľa prezenčnej listiny je 
prítomných 10 poslancov mestského zastupiteľstva. Poslankyňa mestského zastupiteľstva                            
JUDr. Nikoleta Dušová sa z dnešného zasadnutia ospravedlnila. Nakoľko je prítomná nadpolovičná 
väčšina všetkých poslancov mestského zastupiteľstva, zasadnutie je uznášania schopné.  
 
 

K bodu 2)  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Za zapisovateľku zápisnice určujem p. Denisu Mániovú                           
a za overovateľov zápisnice určujem Ing. Hanu Homoľovú a Ing. Karola Kubíniho.  
 
 

K bodu 3) Voľba návrhovej komisie   

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Do návrhovej komisie navrhujem Ing. Róberta Buchtu, za  predsedu 
návrhovej komisie, JUDr. Mária Keletiho a Mgr. Martu Svobodovú, za členov návrhovej komisie. Dávam 
hlasovať, kto je za, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení, kto je proti, zdržal sa niekto 
hlasovania?                                                    
 

ZA: 8 prítomných poslancov MZ                             
PROTI: ---                              
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: Ing. Róbert Buchta, Mgr. Marta Svobodová  
 

 

K bodu 4) Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Pozvánku na zasadnutie mestského zastupiteľstva ste dostali 
elektronickou aj písomnou formou aj s návrhom programu dnešného zastupiteľstva.  
 
NÁVRH PROGRAMU v zmysle § 12, ods. 4 zákona 
1. Otvorenie zasadnutia, kontrola uznášaniaschopnosti zastupiteľstva 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva 

5. Kontrola plnenia uznesení 
Prekladá: J. Vengrín, MBA, primátor mesta  

6. Interpelácie poslancov, podnety a návrhy občanov mesta 

7. Návrh VZN č. 3/2023 o ochrane ovzdušia a poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia 
Predkladá: Ing. M. Janotíková, vedúca Odd. životného prostredia 
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8. Návrh VZN č. 4/2023, ktorým sa mení VZN o určení finančných prostriedkov určených na mzdy a 
prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia, 
zriadených na území Mesta Tisovec 
Predkladá: Ing. V. Majerová, vedúca Odd. finančného a správy majetku  

9. Návrh rozpočtového opatrenia č. 4/2023 za Mesto Tisovec 
Predkladá: Ing. V. Majerová, vedúca Odd. finančného a správy majetku 

10. Návrh rozpočtového opatrenia č. 3/2023 za Základnú školu Dr. V. Clementisa Tisovec 
Predkladá: PaedDr. K. Dominiková, riaditeľka Základnej školy Dr. V. Clementisa 

11. Návrh rozpočtového opatrenia č. 3/2023 za Základnú umeleckú školu Tisovec 
Predkladá: Mgr. M. Matucha, riaditeľ Základnej umeleckej školy  

12. Zaradenie uchádzača na  85. miesto PORADOVNÍKA na pridelenie voľných bytov v 30 bytovej 
jednotke na ulici Jesenského 1470 v Tisovci   
Predkladá: Ing. K. Kubíni, predseda Komisie sociálnych služieb a školstva  

13. Návrh Dodatku č. 2 k nájomnej zmluve 
Predkladá: R. Boháčik, predseda Komisie výstavby, rozvoja mesta a CR 

14. Spolufinancovanie projektu „Financovanie: Zníženie svetelného znečistenia v MESTE TISOVEC“ 
Predkladá: J. Vengrín, MBA, primátor mesta  

15. Strategický dokument „Aktualizovaný program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta 
Tisovec na roky 2024 – 2028 s výhľadom do roku 2030“ 
Predkladá: PhDr. P. Čipková, prednostka mestského úradu  

16. Rôzne  
16/1 Návrh na zmenu decembrového termínu zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Tisovci  

  Predkladá: J. Vengrín, MBA, primátor mesta 

       16/2 Schválenie jednorazovej odmeny pre hlavnú kontrolórku mesta  
  Predkladá: J. Vengrín, MBA, primátor mesta  

       16/3 Voľba podpredsedu Komisie sociálnych služieb a školstva 
  Predkladá: Ing. K. Kubíni, predseda Komisie sociálnych služieb a školstva  

17. Diskusia  

18. Záver 
 
Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Má niekto z poslancov mestského zastupiteľstva pripomienky 
k programu alebo má niekto návrh na zmenu alebo doplnenie? Ak, nie, dávam návrh na doplnenie 
bodu 16) Rôzne, o bod 16/4 Dofinancovanie Mestského športového klubu Tisovec. Tento bod 
predkladám ja.   
Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa dnešné rokovanie viedlo v zmysle predloženého 
a doplneného programu, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania?  

ZA: 10 prítomných poslancov MZ 
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA: --- 
 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Týmto je program dnešného zasadnutia mestského zastupiteľstva 
schválený. 
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K bodu 5) Kontrola plnenia uznesení  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Prehľad o stave plnenia uznesení mestského zastupiteľstva 
z 25.10.2023 ste dostali v elektronickej podobe. Na októbrovom zasadnutí mestského zastupiteľstva 
sme mali jedno poverovacie uznesenie a to uznesenie č. 188 týkajúce sa vyhlásenia majetku mesta za 
prebytočný pre Mgr. M. Kadlečkovú. a p. I. Zúra, kde v bode 3 ste poverili Mestský úrad Tisovec              
do 3 dní od účinnosti uznesenia, ponúknuť prebytočný majetok svojim príspevkovým a rozpočtovým 
organizáciám a zverejniť rozhodnutie o vyhlásení majetku Mesta Tisovec, na úradnej tabuli Mesta 
Tisovec a internetovej stránke Mesta Tisovec, a to na dobu najmenej 15 dní. Uznesenie bolo splnené - 
rozhodnutie o prebytočnosti bolo zverejnené na úradnej tabuli mesta od 9.11. – do 27.11.2023.      
 
 

K bodu 6) Interpelácie poslancov, podnety a návrhy občanov mesta   

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Vyhodnotenie interpelácií z 25.10.2023 ste dostali elektronickou 
formou. Na úvod by som sa chcel v mene mesta poďakovať Mgr. Marte Svobodovej, ktorej na 
Celoslovenskej konferencii Združenia ZPOZ bola udelená cena Zlaté Srdce Združenia ZPOZ. Ocenenie 
dostala za jej prácu v ZPOZ-e, čo si veľmi cením. V mene mesta, ako aj v mene svojom Vám gratulujem.   

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - Ďakujem veľmi pekne.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Zo zápisu z komisie som sa dočítal, že zo strany CALMIT spol. s. r. o. 
neboli splnené záväzky z Memoranda o spolupráci, ani za minulý rok ani tento rok. Neviem ako tá 
zápisnica vznikla, či sa tie veci zmenili a keď nie, prečo nie je ešte to plnenie splnené ani za minulý rok, 
predpokladám, že ani z tohto roku.   

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Záväzky za minulý rok 2022 boli splnené. Zistil som, že spoločnosť 
SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. urobila v priestoroch základnej školy zámkovú dlažbu. A čo sa týka 
plnenia tohto roku, aktuálne je to už splnené. Urobili sa výtlky, ktoré financovala firma CALMIT spol. s. 
r. o. a tiež financovala dorábku kanalizácie v základnej škole. Všetko je uhradené, faktúra za výtlky 
prišla na mestský úrad, doplácali sme, len 1200 eur. Všetko ostatné bolo hradené v rámci memoranda 
medzi mestom  spol. CALMIT spol. s. r. o.. Čiže vlaňajší rok je uhradený a takisto je uhradený aj tento 
rok. Povinnosť zo strany CALMIT spol. s. r. o. v rámci memoranda je splnená.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ďalej by som sa chcel opýtať na základe čoho sa konalo výberové 
konanie na zástupcu riaditeľa Materskej školy Tisovec? 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Výberové konanie bolo vyhlásené v zmysle zákona.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - V zmysle akého zákona?  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - V zmysle zákona nebola vymenovaná zástupkyňa, ktorá nebola 
vymenovaná od roku 2019. Čiže materská škola fungovala bez zástupcu od roku 2019, kedy to bolo 
zákonom určené. S návrhom riaditeľky materskej školy som sa nestotožnil, tak sme vyhlásili interné 
výberové konanie, ktoré bolo zverejnené na stránke materskej školy od 18.10.2023. Výberové konanie 
sa uskutočnilo 28.10.2023. K tomuto sa teraz nebudem vyjadrovať, ani k výsledku ani priebehu, 
nakoľko nebola spísaná, podpísaná a zverejnená zápisnica.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Takže prečítam zo zákona, na základe, ktorého sa odvolávate, resp. 
na ktorý sa odvoláva to výberové konanie. Je napísané, že sa uskutočňuje na základe § 2 ods. vyhlášky 
ministerstva školstva. V tom paragrafe nie je nič, že keď má zariadenie štyri triedy, tak sa zriaďuje 
funkcia zástupcu. Ďalej je tam napísané, že je to s poukazom na Čl. 6 pracovného poriadku. V Čl. 6 
pracovného poriadku, ktorý visí na stránke materskej škole, ktorý ste vydali, je napísané v ods. 6 
„Vedúcim zamestnancom je zamestnanec vo funkcii: riaditeľ, zástupca riaditeľa a vedúci zariadenia 
školského stravovania.“. Predtým je napísané, že výberové konanie sa vyhlasuje, len na riaditeľa školy, 
nikde inde. V ods. 7 sa píše „Vedúcich zamestnancov okrem riaditeľa školy menuje a odvoláva do 
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funkcie zamestnávateľ na návrh riaditeľa školy.“. Takže ešte raz sa pýtam, na základe čoho bolo to 
výberové konanie vyhlásené?  Keďže nerešpektujete pracovný poriadok, ktorý bol vydaný.   

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Rešpektujem pracovný poriadok, ktorý bol vydaný. V pracovnom 
poriadku je napísané, že návrh podáva riaditeľ a taktiež je tam napísané, že zriaďovateľ môže návrh 
odmietnuť. To som aj využil a na základe toho sme vypísali interné výberové konanie.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Žiadne ustanovenie tohto pracovného poriadku Vám neumožňuje 
vypísať výberové konanie na takúto funkciu. A keď už bolo vypísané výberové konanie, tak by sme mali 
rešpektovať ustanovenie § 5 zákona č. 552/2023 o výkone práce vo verejnom záujme, kde sa hovorí 
o tom, že jedným z členov komisie je zástupca zamestnancov. Pýtam sa, kto bol zástupca 
zamestnancov?  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Viete, kto bol vymenovaný do komisie. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Vieme, pýtam sa kto je zástupca zamestnancov? A chcem vidieť zápis 
o tom, že zamestnanci delegovali túto osobu, ako zástupcu zamestnancov. Zákon hovorí, že nie 
zástupca odborov, ale zástupca zamestnancov.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Za zamestnancov tam bola riaditeľka materskej školy.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Riaditeľka materskej školy je v zmysle toho pracovného poriadku je 
členkou komisie.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Bol tam ako člen zástupca odborov, ja som tam bol za zriaďovateľa, 
predsedníčka Rady školy a bol tam zástupca odboru školstva na mestskom úrade a riaditeľka školy.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Takže nikto zo zamestnancov.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Bol tam delegovaný zástupca zamestnancov 
odborovým zväzom SLOVES, s ktorým má mesto podpísanú platnú kolektívnu zmluvu a je jediným 
právoplatným a uznaným zástupcom zamestnancov. Na svojom riadnom zasadnutí im bola daná 
požiadavka, aby delegovali zástupcu zamestnancov, uznesením delegovali a bolo aj doručené a aj 
v rozhodnutí o zriadení komisie aj v menovacom dekréte.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Dobre, § 5 zákona č. 552/2023 hovorí jasne, ako sa výberové komisie   
kreujú. Nehovorí o tom, že sa deleguje zástupca odborov a už vôbec nie o tom, že budú odbory 
delegovať zástupcu zamestnancov. Delegujú ho zamestnanci priamo dotknutého subjektu, žiadne 
odbory. A k tomu je celkom bohatá judikatúra. Takže sa pýtam, kto tam bol delegovaný ako zástupca 
zamestnancov?  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Ešte raz odpovedám, zástupca zamestnancov 
je niekto legitímny a bol delegovaný p. Rukavica.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Chcem Vás upozorniť, že dotknutí takýmto výberovým konaním, a to 
nehovorím, že ste bol pán primátor v tej komisii zaujatý vo vzťahu k tým, ktorí boli vo výberovom 
konaní. Vy ste bol ako člen zaujatý. Má právo na súde sa domáhať odškodnenia náhrady nemajetkovej 
ujmy v zmysle ustanovenia § 5 ods. 10 citovaného zákona. Takže vrele odporúčam, aby sme na 
výberové konanie zabudli a aby sme k tomu, čo hovorí pracovný poriadok, že menujete zástupcu na 
základe toho, čo vám odporučí riaditeľka materskej školy. Pretože to, nielenže máme v pracovnom 
poriadku, ale je tu dlhodobo rešpektovaná tradícia v tomto meste. A to nechám povedať Ing. Kubínimu, 
že Komisia sociálnych služieb a školstva o ničom nevedela. Moja ďalšia otázka smeruje k tomu, načo 
sme sa tu pred dvoma mesiacmi handrkovali s tým papierom ako majú komisie fungovať, keď komisiu 
úplne obídete.      

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Komisia bola upovedomená, len stroho. Oznámili ste nám, že prebehne 
interná voľba zástupkyne riaditeľky. A PaedDr. Dominiková sa opýtala, či to nie je možné priamym 
menovaním. Tak potom neviem prečo tento zložitý proces. A z ďalšieho pohľadu si neviem predstaviť 
spoluprácu s materskou školou, keď tam bude ako zástupca niekto, koho vedenie a zamestnanci 
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neakceptujú. Keď ste vybrali do komisie, či to bola pani prednostka mestského úradu alebo Mgr. 
Migaľa, to sme akceptovali, lebo sú to zamestnanci mestského úradu. Myslím si, že by to malo fungovať 
aj pri iných organizáciách, či sú to školy alebo s.r.o.-čky. A ak majú tie firmy alebo organizácie fungovať, 
tak jedine s ľuďmi, s ktorými vieme spolupracovať. A ak tá spolupráca nie je možná, tak tá organizácie 
fungovať nebude. A zrejme ste bol pán primátor zaujatý, keďže ste povedal, že ste tú osobu 
neakceptoval.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - K zaujatosti sa nikto z členov komisie nevyjadril, mali možnosť. 
Mohli sa k tomu vyjadriť a mohli sme to riešiť. Keď sme o tom komunikovali, tak som hovoril, že akú 
mám predstavu a ako by mala fungovať materská škola. A ten názor nezmením, o ktorom som hovoril, 
keď sme komunikovali a stojím za ním.    

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - To čo povedal pán predseda komisie Ing. Kubíni, 
zásadne rozporuje. V zápisnici z predmetnej komisie je v bode 6 uvedené, že je vyhlásené interné 
výberové konanie. Vysvetlil som z akého dôvodu, že nevytvára sa nové pracovné miesto, preto je 
realizované interne, len zo zamestnancov, ktorí sú v pracovnom pomere. O žiadnej formálnosti som 
nehovoril. A v zápisnici je to napísané jasne. Uviedol som, kde je to zverejnené, kde sú vyhlásené 
podmienky. Napriek tomu, že vám bola referovaná správa pani riaditeľky o činnosti za posledné 
obdobie, kde túto informáciu ona vôbec nespomenula. A ja som ju doplnil.  

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - A kde sú tí zamestnanci v tej komisii? 

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Ktorí zamestnanci?  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Mgr. Migaľa, tu mám pracovný poriadok, pozrite a povedzte mi, na 
základe čoho bolo to výberové konanie vyhlásené. Prečítajte mi to, lebo ja asi nedokážem čítať 
s porozumením. Na základe čoho ste to vyhlásili?  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Na základe toho, za akých podmienok sa môže 
vyhlásiť.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ja to prečítam. 

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Nemusíte, ja to vysvetlím.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Mne to netreba vysvetliť, ale prečítať, lebo sa tu robia veci tak ako 
niekto chce, nie tak ako sa to určilo internou normou.   

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Ako sme mali docieliť odstránenie 
protiprávneho  stavu? Nerešpektovanie vyhlášky ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR 
o materských školách, kde vyhláška určuje, že materská škola, ktorá má štyri a viac tried, musí mať 
zástupkyňu. A tento stav je nerešpektovaný minimálne štyri roky. Spôsobom základným, ktorý 
predpokladá pracovný poriadok, že primátor mesta vymenuje zástupkyňu riaditeľky na návrh 
riaditeľky, ale zároveň má právo odmietnuť. Ak je to vedúci zamestnanec v jeho pôsobnosti a ďalšia 
možnosť je výberové konanie a ktoré nerozporuje, ani metodické usmernenia, ani metodické pokyny 
ministerstva školstva, s ktorými pracuje pani riaditeľka a podľa ktorých sme išli.    

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Prečítam vám  ďalší paragraf, teda § 5 ods. 1 citovaného zákona  
miesto vedúceho zamestnanca, ktorý vykonáva funkciu štatutárneho orgánu u zamestnávateľa 
a miesto ďalšieho vedúceho zamestnanca, u ktorého to určí pracovný poriadok, sa obsadzuje na 
základe výsledku výberového konania. Tu vám dávam ešte raz pracovný poriadok a nájdite mi, kde to 
je napísané, že ste splnili literu zákona. Takže ste nezákonný stav odstraňovali kopou ďalších 
nezákonností.   

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Nie. U štatutára to určí pracovný poriadok.  
Výberovým konaním za podmienok a lehôt sa to stanovuje. Ja vám to potom poviem.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Nie potom, teraz.  
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Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Nemusím vám hneď dávať, interpeloval ste to, 
a na interpeláciu sa môže aj písomne odpovedať.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Nebudete mi schopný odpovedať, pretože pracovný poriadok 
dokážem čítať. Jednoznačne je tam napísané, že sa to deje, len u riaditeľa materskej školy, u nikoho 
iného. Tak ako chcete obísť ustanovenie zákona, ktoré som prečítal.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - A či sa výberové konanie sa robí len podľa 
zákona č. 552/2023, tam je zákonná výluka.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - To nie je, že ide podľa neho, samotné konanie ide podľa niečoho 
iného, ale stanovuje okruh osôb u ktorých sa to má robiť.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Striktne to ustanovuje, len u riaditeľa. Aj to 
spôsobom a postupom, nie podľa zákona č. 552/2023, ale podľa zákona č. 596/2023, § 3 ods. 11.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Takže, máme výberové konanie, ktoré vôbec nemalo byť, lebo náš 
pracovný poriadok nepripúšťa. Pripúšťa to v Čl. 6 bod 8, obsadenie pracovného miesta vedúceho 
zamestnanca, kde podmienkou obsadenia pracovného miesta je výberové konanie a že musia byť 
splnené obidve, nikde v zákone nie je. A za druhé máme zloženú komisiu, kde nie zástupca 
zamestnancov, ale zástupca odborov, ktorý niekomu vyhovuje. A ešte je tam aj ďalší zástupca v komisii, 
ktorý je jednoznačne predpojatý, lebo predtým vylúčil menovanie dotknutej osoby, ktorá sa toho 
výberového konania zúčastnila. A vám sa to zdá v poriadku?  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Zástupca zamestnancov bol legitímny, tak ako 
má byť. V písomných pozvánkach každý s uchádzačov, bol oboznámený so zložením výberovej komisie 
a dokonca bol písomne vyzvaný, pokiaľ by vzniesol námietku zaujatosti, mal na to dva dni.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ja tu nezastupujem z niekoho z uchádzačov, ja tu zastupujem to, aby 
sa tu v meste diali veci, tak ako sa majú. Aby sa neotvárala nová funkcia, pretože sa niekomu potrebuje 
pomôcť a ešte sa všetko k tomu prispôsobí. O tom ja hovorím. Stačilo akceptovať návrh riaditeľky 
materskej školy, ktorý sa roky akceptuje všade.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ako sa to akceptuje, keď tu nebola roky zástupkyňa?  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - myslím o základnej škole.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Rozprávame sa o materskej škole.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Mgr. Svobodová, vy ste zažila, že ste v základnej škole dostali 
menovaného zástupcu zo strany zriaďovateľa? Riaditeľ má konať a robiť s tým, komu dôveruje.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To je rozdiel, miešať jablká s hruškami.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - To nie je rozdiel, je to to isté.   

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Je to rozdiel.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ja chcem v robote pracovať s tými, ktorým dôverujem a na ktorých 
sa môžem spoľahnúť.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - V tomto prípade je to rozdiel, sme zriaďovateľom základnej školy 
aj materskej školy, ale základná škola má subjektivitu.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Keď ste to takto chceli riešiť, mali ste to riešiť aspoň na Komisii 
sociálnych služieb a školstva, keď sme si vyrobili ten strašný manuál, aspoň oni sa mali vyjadriť 
k zloženiu výberovej komisie, keď už nie zastupiteľstvo.  

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ - Rada rodičov sa to dozvedela, len minulý týždeň, tuším vo štvrtok, že 
také niečo prebehne.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Na web. stránke materskej školy to bolo zverejnené od 18.10.2023.  
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JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Lebo všetci si čítame stránku materskej školy.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - V zmysle zákona bolo splnené tak ako malo byť. To nikto nemôže 
popierať, že sme si to nesplnili. Splnené to bolo, môžete namietať koľko chcete, ale 18.10.2023 to na 
stránke viselo. To som vám včera aj povedal. Všetci o tom vedeli. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Áno, ale povedal ste mi aj kopu iných vecí, ale tie tu rozmazávať 
nechcem, lebo to bol dôverný rozhovor medzi nami. Ja vás jednoducho žiadam, aby ste ignoroval 
výberové konanie a aby ste postupoval v zmysle, čo nám ukladá pracovný poriadok. A keď raz riaditeľka 
materskej školy chce s niekým spolupracovať, tak to prosím akceptujte.   

Bc. Jitka Mertinyaková, pedagogická zamestnankyňa Materskej školy Tisovec - Navrhovaní boli dvaja, 
nebol len jeden. Zarazilo nás, že jeden bol zamietnutý a pani riaditeľka navrhla ďalšieho zástupcu, aj 
ten bol zamietnutý. Ja si tiež myslím, že by to mal byť človek, ktorému riaditeľka dôveruje, predsa 
prichádza do styku s veľmi citlivými informáciami. Dnes som tu za materskú školu, skoro za celý 
pedagogický zbor a úplne za nepedagogický zbor. Aj my sme cítili veľký tlak, lebo ak má nás niekto 
zastupovať a príde a chce vypočuť si náš názor (stálo nás tam 15 žien) a ten človek nám do očí povie, 
že nevie ešte ako bude voliť. Tak čo si o tom máme myslieť? Dôveroval by ste takému človeku?     

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Neviem, že ste sa stretli.  

Bc. Jitka Mertinyaková, pedagogická zamestnankyňa Materskej školy Tisovec - Bolo nám oznámené, že 
zástupca zamestnancov bude  p. Rukavica, tak sme si ho zavolali, či pozná na to náš názor. My sme mu 
ho predniesli, povedali sme mu prečo to tak chceme, čo chceme. A na rovinu poviem, že nám povedal, 
že nevie ako bude hlasovať. Buď nás má zastupovať alebo naozaj mal byť vybraný niekto z nás.  
Nerozumiem prečo tam bol on.    

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - K tomu ešte toľko, nerozumiem tomu, prečo bola členom komisie 
nariadené mlčať, kto a ako hlasoval. Chceme poznať prečo niekto z nich hlasoval, tak ako bol viazaný, 
buď rodičovskou radou alebo tými zamestnancami.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ešte nie je hotová zápisnica, ale keď bude hotová, nemám s tým 
problém.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Včera im bolo dôsledne odporúčané, aby o tom mlčali.    

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Nebolo odporúčané. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Takže si to vymýšľajú? 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Nepovedal som, že si to vymýšľajú. Podpísali dokument, ktorý bol 
súčasťou výberového konania. Ak sa mýlim, Mgr. Migaľa ma môže opraviť.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Neviem, čo je tom tak tajné, tak som to myslel, aby sme to vedeli.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Všetci to budete vedieť. Reálne nie je ešte ani zápisnica urobená, 
preto to považujem za bezpredmetné, aby sme sa k tomu vyjadrovali, keď to nie je zverejnené 
a podpísané.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Neboli viazaní mlčanlivosťou, boli viazaní 
čestným prehlásením o ochrane osobných údajov. A jedine čo bolo odporúčané, aby výsledky 
výberového konania, pred ich oficiálnym zverejnením, čo je absolútne legitímne, nevynášali na 
verejnosť. Najprv má byť zápisnica podpísaná a doručená, aby sme sa vyhli presne takým veciam, ako 
k tomu dnes došlo, že sa vynášajú veci z neverejného výberového konania.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - To som si nikde nevšimol, že bolo neverejné.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Neverejné, aj v podmienkach to bolo. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Už si začínam pomaly zvykať, všetci, ktorí nás informujú, vrátane                
Ing. Kubíniho, sa strašne mýlia, alebo zle počúvajú, aj to som tu už dnes počul. Budeme musieť počúvať, 
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len nejaké oficiálne vysvetlenia a tváriť sa, že sme s nimi spokojní. Počul som tu ako ste osočili aj                 
Ing. Kubíniho, že sa dôrazne ohradzujete, čo on tu povedal. Tak asi Ing. Kubíni sedí na tej komisii 
zbytočne.  

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - K výberovému konaniu, ako to bolo interpretované na Komisii 
sociálnych služieb a školstva, môže o tom povedať aj riaditeľka základnej školy a členka komisie 
PaedDr. Katarína Dominiková. Kto bude tvoriť komisiu a kto si to bude voliť, zamestnanci? 

PaedDr. Katarína Dominiková, riaditeľka ZŠ Dr. V. Clementisa a členka Komisie sociálnych služieb 
a školstva - To som nepovedala. 

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Vy ste sa vyjadrili, že je to zbytočné a kto bude tvoriť komisiu.  

PaedDr. Katarína Dominiková, riaditeľka ZŠ Dr. V. Clementisa a členka Komisie sociálnych služieb 
a školstva  - Opýtala som sa, len to, že prečo sa má uskutočniť výberové konanie. 

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Ing. Kubíni nepodsúvajte členke komisie slová.  

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Nepodsúvam, ale slovo zamestnanci tam bolo spomenuté a dnes tu 
zamestnanca nepočujem. A ak je p. Rukavica zamestnanec materskej školy, tak už potom neviem.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Zamestnanci v akej súvislosti boli spomenutí? 
Ja som také nič nehovoril, informoval som, len o internom výberovom konaní, ktorého podmienky boli 
vyhlásené, zverejnené, doručené. V materskej škole aj na web. stránke boli zverejnené. A informoval 
som o termínoch. To je všetko a tak je to zapísané aj v zápisnici, ktorú ste podpisoval. Mne prišla až 
potom, ako bola zverejnená.  

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Dobre v poriadku, budeme vedieť ako máme postupovať nabudúce.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Chcem sa opýtať, Vy pán primátor, ste bol členom komisie? 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Áno, bol som členom komisie. 

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - To ste nominoval sám seba? Alebo kto vás nominoval? 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ja som nominoval komisiu.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Ta ste sám seba nominoval do komisie.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Chcel som prednostku mestského úradu, ale mala ísť na vyšetrenie, 
tak som bol ja. Okrem toho som nominoval predsedu Rady školy, aby sme komisie netvorili ja, Mgr. 
Migaľa a pani riaditeľka. Tak sme urobili päťčlennú komisiu, aby nemohol nikto namietať. Tento bod 
sme prebrali, čo budete chcieť, dostanete písomne.  

Pavel Karas, občan - Prišiel som ohľadne tej drevenej lavičky, čo ste ju odstránili. Dostali sme to 
vyrozumenie a môžem z neho citovať „že z dôvodu toho, že na vybudovanie lávky pre peších by bolo 
potrebné vynaložiť podstatné množstvo finančných prostriedkov a to hlavne na spevnenie a opevnenie 
brehu, osadenie základových konštrukcií a následné vybudovanie mostovky v zmysle projektovej 
dokumentácie, ktorú musí vypracovať odborne spôsobilá osoba a že k tomu treba ešte stavebné 
povolenie.  My sme tu boli cca pred tromi rokmi, z  tých bytoviek, je tam zhruba päťdesiat bytov, takže 
tá lavička bola dosť využívaná.  A nikomu  doteraz nevadilo, že nebol spevnený breh a že nebola taká 
ako mala byť. Pred tými tromi rokmi sme tu boli a je tu aj teraz zopár členov Komisie výstavby, rozvoja 
mesta a CR a dohodli sme sa, že sa dá spraviť aspoň projekt. Bolo to za minulého volebného obdobia 
a potom, že sa bude stavať ďalej. V tom vyrozumení je tam strašne veľa tej omáčky popísané, ale všetci 
sa teraz vyhovárajú, aj Povodie Hrona alebo Slanej? 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Asi teraz už Povodie Hornádu.  

Pavel Karas, občan - Hovoria o 100-ročnej vode. My čo tam bývame si pamätáme, neviem, či bola 100-
ročná, ale tie činžiaky boli zaliate, lebo záhrady od mosta na Jesenského ulici dole sú nízko. Takže voda 
sa vybrežila tadiaľ. Išla cez záhrady popred činžiaky. To nikoho nezaujíma? Tak potom vybudujte  
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spevnené plochy aj nám. Ešte jedna vec, 35 rokov tam boli drevené mostíky, boli štyri. Kým ich stavali 
družstevníci bolo dobre, s tým posledným nám pomohlo trochu aj mesto. A nenájde sa nikto, kto by sa 
o tom zaujímal a spravila tá lavička. Netreba k tomu veľa. Aké spevnené boky treba? 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Všetky tie lavičky, ktoré ste tam mali, boli postavené proforma a 
na čierno. Čo sa týka tejto poslednej lavičky, bola v stave akom bola. Preto som požiadal riaditeľa 
mestských lesov o súčinnosť, a rozobrala sa v hodine dvanástej, lebo jedno brvno bolo tak zhnité 
a stačilo sa ho dotknúť a lavička by sa rozpadla.  Ja viem, že ju tam chcete, ale mesto nemôže prísť 
a postaviť tam drevený most, aby ste tam mohli chodiť. Musíme splniť podmienky, ktoré nám dá 
Povodie Hornádu, aby sme oficiálne mohli tú lavičku postaviť. Nechcite, aby sme sa tu uzniesli, že tam 
urobíme štyri pätky a položíme tam dva brvná.  

Pavel Karas, občan - Stačí tam osadiť dva L-kové panely a na to položiť dva I-čka.   

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Nestačí to tak. Bývalé vedenie požiadalo Povodie Slanej a  
v stanovisku boli presne vyšpecifikované  podmienky, ktoré musíme dodržať.  Je tam koeficient 100-
ročnej vody, je tu aj vedúca Oddelenia  ŽP, ktorá vám to potvrdí, čo bolo v tom stanovisku.  A bolo tam 
stanovené, čo musíme dodržať, aby sme mohli byť oprávneným žiadateľom, aby sme len mohli 
požiadať, aby ten mostík tam bol. My nie sme inštitúcia, ktorá sa k tomu vyjadruje. Oni sa musia k tomu 
vyjadriť a my tie podmienky musíme splniť. A keď tie podmienky nebudeme vedieť splniť, tak 
nebudeme môcť  žiadať o ten mostík. A druhá vec je, že reálne konštrukciu na mostík by sme mali 
z Calmitu, lebo tam rozoberali nejaké stavby. Teda veľkú konštrukciu, ktorá by spĺňala podmienky 
mostnú konštrukciu je. No musíme splniť tie podmienky, ktoré nám stanovuje Povodie Hornádu. A to 
vybudovať konštrukčne telesá na ktoré by sme položili mostnú konštrukciu, lebo nemôže byť v takej 
výške ako bol. To je jednoznačne v tom stanovisku napísané. A to jedna z podmienok, a to nevieme, či 
by nám ho tam povolili postaviť. To povolenie do dnes nemáme, lebo nikto nežiadal. V súčasnosti je 
alternatíva, predchádzať môžete cez mostík pri materskej škole. Viem, že je o 200 m nižšie a museli by 
ste zachádzať. No aktuálne, neočakávajte, že tam prídeme s tatrou, osadíme tam dva brvná  a nabijeme 
laty, aby ste mohli tadiaľ chodiť, tak ako to bolo, určite nie. Kým to nedáme legislatívne do poriadku, 
aby sme to tam mohli postaviť. A to za predpokladu, že nám to schvália a mesto na to vyčlení finančné 
prostriedky, lebo to nie je záležitosť 1 000 €, ani 10 000 €.  

Pavel Karas, občan - Dobre. Pred tými tromi rokmi, keď sme tu boli, dohodlo sa, že sa spraví projekt.  
Potom Ing. Hecko mi potom hovoril, že sa už na ňom pracuje.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Neviem o tom. Ing. Janotíková viete niečo o tom? 

Ing. Miriama Janotíková, vedúca Odd. životného prostredia - Neviem.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Neviem, že by bol urobený nejaký projekt. Je napísané vyjadrenie, 
čo treba dodržať, aby sa tam ten mostík mohol postaviť, ale projekt k tomu ešte nie je. aspoň o tom 
nemám vedomie. Viac vám k tomu neviem povedať. Bola ohrozená bezpečnosť a zdravie ľudí, tak na 
môj podnet sa ten mostík dal odstrániť.  

Pavel Karas, občan - Apelujte na Povodie Hornádu nech spravia spevnené brehy cez celé mesto.  To by 
mohli urobiť, keď nám dávajú takéto podmienky.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Oni nám tie podmienky dali, ale ten most chceme my. Takže my 
musíme splniť podmienky, ktoré nám oni dajú. My môžeme od nich žiadať, čo sa týka brehov, aby riešili  
náletové dreviny, ktoré ohrozujú záhrady a bytové domy, takisto aj vy tam máte popadané vŕby. To 
sme už aj riešili. A je problém, aby padnutý strom, ktorý padne do toku, odstránili. A nie ešte od nich 
žiadať, aby upravovali brehy, ale to je vec žiadosti, komunikácie a celej administrácie.   

Pavel Karas, občan - V Rimave je cestný panel, bol nad mostíkom a už je 5 m pod mostíkom. Voda ho 
pomaličky odnáša dole. Boli tam s bágrom, ukladali veľké skaly na kraj. Som išiel vtedy za chlapmi, aby 
ten panel vybrali a dali von. Tak mi povedali, že to im nikto nepovedal a že oni to nemôžu urobiť. Je to, 
len naťahovanie sa za prsty.  
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Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To sú predpisy, ktoré nevieme ovplyvniť a ktoré má 
vodohospodársky podnik alebo vodohospodárska výstavba.  

Pavel Karas, občan - Ja viem. Ja si myslím, keby sa tam zabudoval L-kový panel, tak by bola podmienka 
splnená a breh by bol pod lavičkou spevnený.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To je síce pravda, čo hovoríte, ale my musí dodržať výšku. Reálne 
podľa toho stanoviska, ktoré nám prišlo už teraz z Povodia Hornádu, tak tá lavička by bola o 1 m alebo 
trištvrte metra vyššia. Ja sa musím riadiť tým, čo nám pošlú. Naštudoval som si všetko, keď sme tú 
lavičku dali dole. A dali sme ju preč, lebo nespĺňala kritériá. A všetci dobre viete, že bola postavená na 
čierno. A alternatíva existuje. V aktuálnej dobe nie je možné, aby sme to riešili, keďže nemáme ani 
projekt ani stanovisko. Nedokážeme to v tak krátkej dobe uskutočniť, ako by ste si to vy predstavovali 
a tú lavičku tam osadiť.  

Pavel Karas, občan - Nejde sa stavať most, stačila by obyčajná 1,20 m široká lavička pre peších.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ja vám hovorím, aká je tá legislatíva a administrácia toho všetkého.   

Pavel Karas, občan - Ja tomu rozumiem.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Nebude to ani zajtra, ani o mesiac.  

Pavel Karas, občan - Keď sa nechce, tak sa nedá.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Nepovedal som, že sa to nechceme. V prvom rade treba na to 
finančné prostriedky a treba k tomu projektovú dokumentáciu, ktorú tiež nemáme. A na tú projektovú 
dokumentáciu treba projektanta, a toho projektanta treba zaplatiť. A treba súhlasné stanovisko 
Povodia Hornádu. To nie je, že to tam postavíme, to je to posledné. Bolo to dobré, keby sme už v tom 
štádiu. Ono to trvá, kým sa všetko sprocesuje.  

Pavel Karas, občan - Tak tam potom lavička nebude nikdy. Bývajú tam starší občania, a keď chcú ísť do 
mesta, tak buď idú von na cestu a idú chodníkom hore. A teraz v tomto období sa idete zabiť, keď idete 
chodníkom, autá chodia.     

 

Matej Binder, poslanec mestského zastupiteľstva odišiel z rokovania o 16,45h  

 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Je mesiac, čo sme lavičku odstránili. A chcete, aby už ďalší mesiac 
bola osadená? 

Pavel Karas, občan - Nie.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ešte nebola ani vypísaná výzva.  

Pavel Karas, občan - Len chceme, aby sa okolo toho začalo robiť. Pred tromi rokmi sa sľúbilo, že sa 
projekt spraví.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ten projekt nie je urobený, to vám otvorene hovorím. Je 
stanovisko od Povodia Hornádu, aké podmienky je potrebné splniť, aby reálne ten mostík sa mohol 
urobiť, ale nič iné nie je.    

Pavel Karas, občan - A nebude sa s tým zaoberať? 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - My sa s tým zaoberáme. Ešte raz vám hovorím, na to, aby sme 
všetko dotiahli do finálneho konca, potrebujeme projekt, na ktorý potrebujeme financie. Budeme 
tvoriť rozpočet, musíme to dať do rozpočtu, samozrejme to musí prejsť mestským zastupiteľstvom 
a schváliť zámer a všetko okolnosti okolo toho. Až bude výzva, budeme to riešiť cez výzvu, cez európske 
financie. A keď nezískame, budeme to musieť nájsť investičné financie v rámci rozpočtu mesta. Za 
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predpokladu, že dostaneme súhlasné stanovisko od Povodia Hornádu. Bez toho robiť nemôžeme, ani 
nebudeme. A musí byť špecifikácia výzvy taká, že to bude konsolidovať s tým, čo vy chcete.    

Pavel Karas, občan - To jedna vec a tá lavička dole pri materskej škole vôbec nie je vyššie.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ale je oficiálna.  

Pavel Karas, občan - Ešte mám jednu pripomienku od p. Kališkovej, ktorú tu mám prečítať „z hľadiska 
bezpečného prechodu cez betónový most pred svitaním a po zotmení je treba doriešiť jeho riadne 
osvetlenie a v zimnom období aj odpratávanie snehu až po vodársku bytovku“.     

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ešte raz čo? 

Milan Cibuliak, poslanec MZ - Nie je tam osvetlenie.  

Pavel Karas, občan - pri tom moste pri materskej škole.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Tam vieme osadiť solárnu lampu, to nie je problém.   

Vladimír Pašiak, občan - Ja by som k bodu 15), o ktorom budete rokovať a budete schvaľovať 
pravdepodobne víziu aj Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta. To bude nosné, pretože 
vízia niektorých politických strán nebola splnená takmer žiadna. Keď tento program schválite, je to 
určitý záväzok. Keď som si to prečítal, je množstvo priorít. Treba si stanoviť priority na najbližšie 
obdobie, aby sa skutočne z toho niečo zrealizovalo. Viem, že tie finančné prostriedky, ktoré tam mesto 
má, sú minimálne, viac sa robí cez výzvy. Aj napriek tomu sú finančné prostriedky, ktoré by sa mali 
uprednostniť na najbližšie obdobie, záleží od toho, čo určíte za generálnu prioritu, lebo tých priorít je 
tam veľa. Ja chcem upozorniť na to, že najfrekventovanejšia trasa je čo sa týka Tisovec - Obadovo. Tam 
som sa dočítal, že by tam mohla byť rozhľadňa. To by mohol byť bod, ktorý je veľmi navštevovaný hore 
ku tomu krížu a potom tá trasa k rybníku, to by mohol byť tzv. mestský okruh. Tak skúsme to dať ako 
generálnu prioritu, aby sa aspoň niečo urobilo. Keď som si pozeral Plán hospodárskeho a sociálneho 
rozvoja, ktorý bol doteraz schválený, tak sa z neho neurobilo takmer nič. Keď ho prijmete, je to záväzok 
nielen vás, ale aj pre politické strany, ktoré zastupujete.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - K tomu ešte dopoviem, že vo veľkej miere záleží od voľných 
rozpočtových prostriedkov, ktoré bude mať mesto v nasledujúcom období a taktiež  to záleží ako budú 
vychádzať výzvy a či budú reflektovať to, čo nám koliduje s plánom. Takže aj to bude v budúcnosti 
podstatné, že ako budeme vedieť čerpať prostriedky a na čo ich budeme vedieť použiť. Ďakujem vám 
za podnet.  
 
 

K bodu 7) Návrh VZN č. 3/2023 o ochrane ovzdušia a poplatkoch za znečisťovanie  
                  ovzdušia 

Ing. Miriama Janotíková, vedúca Odd. životného prostredia - Návrh VZN, ktorým sa ruší VZN 
o  poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia, bol zverejnený na úradnej tabuli mesta a webovom sídle 
mesta počas zákonnej lehoty 15 dní pred zasadnutím mestského zastupiteľstva, v termíne od 
07.11.2023 do 23.11.2023. Počas lehoty určenej na podávanie pripomienok od 07.11.2023 do 
17.11.2023 bola doručená k návrhu VZN jedna pripomienka, ktorá bola vyhodnotená, pričom komisia 
na vyhodnotenie pripomienok nebola zriadená. Písomne vyhodnotenie pripomienok bolo poslancom 
mestského zastupiteľstva doručené v lehote 3 dni pred zasadnutím mestského zastupiteľstva. 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak nemáte žiadne pripomienky k návrhu VZN, dávam návrh na 
hlasovanie, kto je za, aby sa VZN prijalo v znení zverejneného návrhu, kto je proti, zdržal sa niekto 
hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ 
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 
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Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Konštatujem, že mestské zastupiteľstvo sa kvalifikovanou väčšinou 
uznieslo na návrhu VZN č. 3/2023.   
 
 

K bodu 8) Návrh VZN č. 4/2023, ktorým sa mení VZN o určení finančných  
                   prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej   
                   školy, dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia, zriadených na  
                   území Mesta Tisovec 

Ing. Veronika Majerová, vedúca Odd. finančného a správy majetku - Návrh VZN č. 4/2023, ktorým sa 
mení VZN o určení finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka základnej 
umeleckej školy, dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia, zriadených na území Mesta 
Tisovec bol zverejnený na úradnej tabuli a webstránke mesta dňa 10.11.2023 a pripomienky bolo 
možné predkladať do 19.11.2023. K návrhu VZN neboli podané žiadne pripomienky. V dôvodovej 
správe máte uvedené, že sa jedná o určenie ročnej výšky dotácie na mzdy a prevádzku na školu a 
školské zariadenia. Ročná výška dotácie sa pre školu alebo školské zariadenia určí výškou koeficientu, 
ktorá je na rok 2024 vo výške 105,84 € na jedného prepočítaného žiaka. V roku 2023 bol tento 
koeficient nižší a to vo výške 104,76 €. V dôvodovej správe je aj tabuľka, kde je výpočet podľa 
koeficientu, hlavne čo sa týka stravníkov základnej školy. Je tam potrebné aj nejaké dofinancovanie  
a tretia suma je potrebná podľa návrhu rozpočtu. K tomuto by som vás poprosila, aby ste sa vyjadrili, 
či súhlasíte s návrhom, že by vo VZN by bola tá suma podľa návrhu rozpočtu.   

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak nemáte žiadne pripomienky k návrhu VZN, dávam návrh na 
hlasovanie, kto je za, aby sa VZN prijalo v znení zverejneného návrhu, kto je proti, zdržal sa niekto 
hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ 
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Konštatujem, že mestské zastupiteľstvo sa kvalifikovanou väčšinou 
uznieslo na návrhu VZN č. 4/2023.  
 
 

K bodu 9) Návrh rozpočtového opatrenia č. 4/2023 za Mesto Tisovec 

Ing. Veronika Majerová, vedúca Odd. finančného a správy majetku - Návrh rozpočtového opatrenia            
č. 4/2023 za mesto Tisovec ste dostali v písomnej podobe. V rozpočtovom opatrení v príjmovej časti 
dochádza k povolenému prekročeniu a viazaniu príjmov. Najmä čo sa týka úveru na Dom smútku. Tu 
sa urobila úprava v celkovej výške faktúry. V príjmovej časti rozpočtu sa počítalo s dotáciou na obnovu 
Domu smútku vo výške 80 000 €, ktorá nám bude pripísaná až v budúcom roku. Preto dochádza 
k úprave aj v tejto položke, ktorá bude ponížená. Ďalej tu máme dotáciu na verejné osvetlenie, ktorá 
nám prišla v tomto roku a bude použitá v roku 2024. Sú tu úpravy čo sa týka prenosu zo štátneho 
rozpočtu základnej školy, úpravy hmotnej núdze, takisto opatrovateľky. Ostatné položky ako sú 
poplatky za matriku, všetko bolo navýšené podľa čerpania v rozpočte. Čo sa týka výdavkovej časti,  
dochádza k navýšeniu finančných prostriedkov, ktoré boli poskytnuté na nákup kníh, časopisov, 
učebníc a učebných pomôcok pre materské školy (Tisovec, Rimavská Píla). Dochádza k navýšeniu, 
nakoľko boli finančné prostriedky pripísané na účet a teda aj výdavky majú vyššie. Z mojej strany 
všetko.   

Ján Vengrín, MBA, primátor - Ak nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím predsedu 
návrhovej komisie, aby prečítal návrh na uznesenie.  

Ing. Róbert Buchta, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 
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Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e  
V zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších právnych predpisov a v súlade s ustanovením § 14 ods. 2 zákona č. 583/2004 Z. z. 
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších právnych predpisov a o zmene a 
doplnení niektorých zákonov, zmenu rozpočtu Mesta Tisovec, rozpočtovým opatrením č. 4/2023, 
ktorým dochádza k nasledovnej zmene schváleného rozpočtu:  
 

Položka rozpočtu 
Upravený 
rozpočet 

po 3. zmene 

Rozpočtové 
opatrenie 

č. 4 

Upravený 
rozpočet 

po 4. zmene 

Príjmy rozpočtu  5 236 914,97 € 160 742,22 € 5 397 657,19 € 
Výdavky rozpočtu  5 078 593,58 € 14 752,00 € 5 093 345,58 € 

 
Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo                    
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 191/2023 
 
 

K bodu 10) Návrh rozpočtového opatrenia č. 3/2023 za Základnú školu  
                     Dr. V. Clementisa Tisovec 

PaedDr. Katarína Dominiková, riaditeľka Základnej školy Dr. V. Clementisa - Návrh rozpočtového 
opatrenia ste dostali v písomnej podobe. Čo sa týka školského stravovania a družiny dochádza k zmene 
- navýšeniu a presunu v rámci položiek. A čo sa týka základnej školy sú to dotácie, ktoré sú väčšinou 
cez projekt ako je projekt POP III, dotácie na hmotnú núdzu. Sú to dotácie zo štátneho rozpočtu, ktoré 
sa nevedia určiť presne. Preto viac menej dochádza k úprave rozpočtu ku koncu roka.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh na uznesenie.  

Ing. Róbert Buchta, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e  
V zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších právnych predpisov a v súlade s ustanovením § 14 ods. 2 zákona č. 583/2004 Z. z. 
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších právnych predpisov a o zmene a 
doplnení niektorých zákonov, zmenu rozpočtu Základnej školy Dr. V. Clementisa Tisovec, rozpočtovým 
opatrením č. 3/2023, ktorým dochádza k nasledovnej zmene schváleného rozpočtu: 
 

Položka rozpočtu 
Upravený 
rozpočet 

po 2. zmene 

Rozpočtové 
opatrenie 

č. 3 

Upravený 
rozpočet 

po 3. zmene 

Príjmy rozpočtu  1 240 913,00 € 4 328,00 € 1 245 241,00 € 

Výdavky rozpočtu  1 240 913,00 € 27 871,00 € 1 268 784,00 € 

 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo v 
tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 
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ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 192/2023 
 

 

K bodu 11) Návrh rozpočtového opatrenia č. 3/2023 za Základnú umeleckú školu  
                     Tisovec 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Návrh rozpočtového opatrenia za Základnú umeleckú školu Tisovec 
predloží Ing. Karol Kubíni, predseda Komisie sociálnych služieb a školstva, nakoľko Mgr. Milan 
Matucha, riaditeľ ZUŠ sa ospravedlnil zo zdravotných dôvodov.  

Ing. Karol Kubíni, predseda Komisie sociálnych služieb a školstva - Návrh rozpočtového opatrenia ste 
dostali v písomnej podobe. V rozpočtovom opatrení dochádza k úprave v príjmovej časti a výdavkovej 
časti rozpočtu z dôvodu nesprávneho zaúčtovania sumy vo výške 27,48 €.     

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh na uznesenie.  

Ing. Róbert Buchta, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e  
V zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších právnych predpisov a v súlade s ustanovením § 14 ods. 2 zákona č. 583/2004 Z. z. 
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších právnych predpisov a o zmene a 
doplnení niektorých zákonov, zmenu rozpočtu Základnej umeleckej školy Tisovec, rozpočtovým 
opatrením č. 3/2023, ktorým dochádza k nasledovnej zmene schváleného rozpočtu: 

Položka rozpočtu 
Upravený 

rozpočet po 2. 
zmene 

Rozpočtové 
opatrenie 

č. 3 

Upravený 
rozpočet 

po 3. zmene 
 

Príjmy rozpočtu  213 078,94 € -27,48 € 213 051,46 € 
Výdavky rozpočtu  213 078,94 € -27,48 € 213 051,46 € 

 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo v 
tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 193/2023 
 
 

K bodu 12) Zaradenie uchádzača na  85. miesto PORADOVNÍKA na pridelenie voľných  
                    bytov v 30 bytovej jednotke na ulici Jesenského 1470 v Tisovci   

Ing. Karol Kubíni, predseda Komisie sociálnych služieb a školstva - Na komisii sociálnych služieb 
a školstva sme zaoberali žiadosťou pána T. Klačanského na zaradenie do poradovníka na pridelenie  
voľných bytov v 30 b. j. na ulici Jesenského 1470 v Tisovci. Má záujem o jednoizbový byt. Komisia 
sociálnych služieb a školstva doporučuje schváliť zaradenie uchádzača do poradovníka. 

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Kto to je ten p. Klačanský? 
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Róbert Boháčik, poslanec MZ - Je svokor p. Muchu.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Máme nejaké voľné byty? 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Nie, voľné byty nemáme, toto je, len návrh na zaradenie do 
poradovníka. Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím predsedu návrhovej 
komisie, aby prečítal návrh na uznesenie.  

Ing. Róbert Buchta, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
s c h v a ľ u j e  
Žiadosť na zaradenie na 85. miesto PORADOVNÍKA na pridelenie voľných bytov v 30 bytovej jednotke 
na ulici Jesenského 1470 v Tisovci nasledovného uchádzača: 
Tibor KLAČANSKÝ – jednoizbový byt,  
z dôvodu, že žiadateľ splnil podmienky v Čl. II., v Čl. III. VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania 
a užívania mestských nájomných bytov  
 
Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo v 
tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 194/2023 
 
 

K bodu 13) Návrh Dodatku č. 2 k nájomnej zmluve 

Róbert Boháčik, predseda Komisie výstavby, rozvoja mesta a CR - Na Komisii výstavby, rozvoja mesta 
a CR sme sa zaberali žiadosťou p. Ivana Hudáčeka o predĺženie zmluvy o nájme. Pán Hudček má 
v prenájme časť pozemku o výmere 12 m2, kde sa nachádza mliekomat. Nájomné za predmetný 
pozemok je stanovené v zmysle  VZN č. 1/2022 o nájme nebytových priestorov a pozemkov vo 

vlastníctve Mesta Tisovec, za celkovú sumu 36,00 €/rok. Nájomná zmluva by sa týmto dodatkom                
č. 2 predĺžila do 30.11.2025. Komisia doporučuje schváliť dodatok č. 2 k zmluve o nájme.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal postupne návrhy na uznesenia.  

Ing. Róbert Buchta, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia  

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
1 )  s c h v a ľ u j e  

Dodatok č. 2 k nájomnej zmluve zo dňa 5.11.2019, v znení Dodatku č. 1 zo dňa 25.11.2021 

k nájomnej zmluve, uzatvorenej medzi Mestom Tisovec, ako prenajímateľom a p. Ivanom 

HUDÁČEKOM, trvale bytom .......................................... Jelšava, ako nájomcom (ďalej len „Nájomná 

zmluva“), na prenájom nehnuteľného majetku Mesta Tisovec, situačným plánom vyznačeným 

v kópii katastrálnej mapy: časť parcely „E“, katastrálne územie: Tisovec, obec: Tisovec, parcelné 

číslo: 2433, výmera 534 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 12 m2. 

Predmetom dodatku č. 2 je doplnenie a zmena nájomnej zmluvy v nasledovnom rozsahu: 

a) Bod 2. „Doba nájmu“ ods. 2.2. sa dopĺňa vetou nasledovného znenia: „Nájomná zmluva sa 
predlžuje do 30.11.2025 s možnosťou jednorazového predĺženia trvania nájomnej zmluvy zo 
strany prenajímateľa, za podmienok zmluvne dohodnutých 

b) Bod 3. „Nájomné a jeho platobné podmienky“ ods. 3.2. sa dopĺňa vetou nasledovného znenia: 
Nájomné za predmetný pozemok počnúc dňom 1.12.2023 je stanovené v zmysle § 10 ods. 4 
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VZN č. 1/2022 o nájme nebytových priestorov a pozemkov vo vlastníctve Mesta Tisovec, a to 
vo výške 3,00 EUR/m2/rok, to znamená za celkovú sumu 36,00 EUR/rok 

c) Ostatné ustanovenia nájomnej zmluvy ostávajú bez zmeny, v pôvodnom znení 
2 )  o d p o r ú č a   

Primátorovi mesta, do 5 pracovných dní od účinnosti uznesenia uzavrieť a podpísať, z pozície 
štatutárneho orgánu Mesta Tisovec, Dodatok č. 2 k nájomnej zmluve  

 
Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo v 
tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ 
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 195/2023 
 
 

K bodu 14) Spolufinancovanie projektu „Zníženie svetelného znečistenia v Meste  
                     Tisovec“ 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ako som Vás už informoval, dňa 13.11.2023 som podpísal 
dodatočnú zmluvu s Environmentálnym fondom. Získali sme financie cez Plán obnovy na II. etapu 
„Zníženie svetelného znečistenia v Meste Tisovec“. Predmetom tohto projektu je výmena svetiel na 
uliciach v m. č. Rimavská Píla a na jednotlivých uliciach Mesta Tisovec. Financie vo výške 79 648 € sú 
aktuálne pripísané na účet. Je potrebné schváliť 5% spolufinancovanie vo výške 4 192 € a doručiť 
uznesenie na Environmentálny fond, aby sme splnili poslednú podmienku, aby sme mohli realizovať 
tento projekt. Realizácia bude prebiehať v I. štvrťroku 2024.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Doteraz máme realizované, ktoré ulice? 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Realizované boli ulice Hviezdoslavova, Partizánska, Podhradová 
a časť malej stanici. Teraz je v návrhu celá Rimavská Píla, okrem hlavného ťahu, potom sú to ulice 
Jesenského, prechodové ulice z Bakulínyho ulice na ulicu Jesenského, Muránska cez malú stanicu 
a Štefánikova kde sa prelína s ulicou Ľ. Štúra až po zadnú bránu firmy CSM Industry.  V rámci II. etapy 
je to 126 svietidiel a 2 svetlá budú solárne.    

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Princíp je to, že sa mení na teplé svetlo, alebo ako to bude? 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Princíp je ten istý, budú mať tie isté senzory ako boli  v I. etape, sú 
so zložkou ampér, ktoré majú reálne spotrebu medzi 7W až 10W, oproti týmto svetlám, ktoré majú 
reálne spotrebu 30W až 45W.   

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Ako je to ošetrené so starými svietidlami? 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Staré svietidlá sú uložené v spol. SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o.,  
pre potreby mesta a budú využívané ako servisné svetlá na hlavných ťahoch, ktoré zostávajú.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Bude ku tomu aj nejaké verejné obstarávanie a bude k tomu aj 
výberová komisia? 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Áno bude.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Bol by som rád, pán primátor, keby podmienky verejného 
obstarávania schválilo mestské zastupiteľstvo, aby sa nestalo tak ako pri prvom, že tam bolo 25% 
spolufinancovanie dodávajúcou spoločnosťou, čo mohla robiť naša spol. SLUŽBY MESTA TISOVEC s.r.o. 
a vyhrala nám tam ako subdodávateľ spoločnosť DUG s.r.o., ktorá sa zaoberá službami SPS.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - My, sme to dopredu nemohli vedieť.  
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JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - To sme mohli vedieť, lebo sme mohli dopredu v podmienkach určiť, 
že ak sa to má spolu organizovať ďalšou spoločnosťou, tak to bude spoločnosť mesta. A to nebudem 
hovoriť, aké má DUG s.r.o. prepojenie na osoby v meste.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Neviem, čo myslíte o tom prepojení na osoby v meste. A to všetko 
vzniklo, keď bol oznámený výherca a bolo zverejnené, kto ide montovať svetlá. A to sme nevedeli, ani 
predtým. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Aby sme sa tomu vyhli, bude dobré, aby sme o podmienkach 
výberového konania rozhodli my.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - S týmto nemám problém. Verejné obstarávanie treba vyhlásiť, 
komunikujem s p. Lukáčovou, ktorá nám verejné obstarávanie urobí. Ak už nemáte žiadne pripomienky 
a návrhy k tomuto bodu, prosím predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh na uznesenie.  

Ing. Róbert Buchta, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  

Informáciu primátora mesta o uzatvorení Zmluvy č. 232183 08u05 o poskytnutí podpory  z 
Environmentálneho fondu formou dotácie, medzi Environmentálnym fondom, Nevädzová 806/5, 
921 01 Bratislava, ako poskytovateľom a Mestom Tisovec, ako prijímateľom, na realizáciu projektu: 
„Financovanie: Zníženie svetelného znečistenia v MESTE TISOVEC“, vo výške 79 648,00 EUR 

2 )  s c h v a ľ u j e   
5% spolufinancovanie projektu „Financovanie: Zníženie svetelného znečistenia v MESTE TISOVEC„ 
vo výške 4 192,00 EUR z celkovej sumy projektu 83 840,00 EUR  

 
Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo                        
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 196/2023 
 
 

K bodu 15)  Strategický dokument „Aktualizovaný program hospodárskeho rozvoja  
                      a sociálneho rozvoja MESTA TISOVEC na roky 2024 – 2028 s výhľadom  
                      do roku 2030“ 

PhDr. Petra Čipková, prednostka mestského úradu - Elektronicky som vám poslala okrem samotného 
Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja aj dôvodovú správu, kde je napísaný podrobne 
celý postup, ako sa prechádzalo od vstupnej správy až po samotné schvaľovanie okresným úradom. 
Myslím, že som tam obsiahla všetko. Ak máte k samotnému dokumentu alebo dôvodovej správe 
nejaké otázky, tak vám rada zodpoviem.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh na uznesenie.  

Ing. Róbert Buchta, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e   

Rozhodnutie Okresného úradu Rimavská Sobota, odbor starostlivosti o životné prostredie                                           
č. OU-RS-OSZP-2023/017417-010 zo dňa 16.11.2023 v ktorom príslušný orgán štátnej správy po 
ukončení zisťovacieho konania rozhodol, že Strategický dokument „Aktualizovaný Program 
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hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja MESTA TISOVEC na roky 2024 - 2028 s výhľadom do 
roku 2030“ sa nebude posudzovať podľa zákona č. 24/2006 Z. z. o posudzovaní vplyvov na životné 
prostredie a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a navrhovaný 
strategický dokument je možné prerokovať a schváliť podľa osobitných predpisov 

2 )   s c h v a ľ u j e   
Strategický dokument „Aktualizovaný program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja 
MESTA TISOVEC na roky 2024 – 2028 s výhľadom do roku 2030“ 

 
Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo v 
tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE MZ č. 197/2023 
 
 

K bodu 16) Rôzne 

16/1  Návrh na zmenu decembrového termínu zasadnutia Mestského                        
           zastupiteľstva v Tisovci  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - V decembri máme naplánované zasadnutie mestského 
zastupiteľstva 13.12.2023 a aby sa stihol pripraviť a zverejniť návrh rozpočtu na rok 2024 a dodržali sa 
lehoty, tiež, aby hlavná kontrolórka mesta stihla pripraviť správu k návrhu rozpočtu, navrhujem, aby 
sa zastupiteľstvo uskutočnilo v pondelok 18.12.2023.   

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Rozpočtové provizórium nebude?  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Aj tak, aby sme sa k tomu dopracovali, potrebujeme posunúť 
termín.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Pracujeme aj s alternatívou, že bude rozpočtové provizórium. Ak 
Národná rada SR neschváli štátny rozpočet, tak rozpočet schvaľovať nebudeme v tomto roku.   

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Samozrejme, ale ak ho schvália, tak preto potrebujeme posunúť 
zasadnutie, lebo potom by sme museli zvolať mimoriadne zasadnutie.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ja tomu rozumiem aj s tým súhlasím, len musíme počítať aj 
s alternatívou rozpočtového provizória.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Samozrejme, a aby sme stihli zákonné lehoty zverejnenia 
a pripomienkovania rozpočtu, preto sa navrhujem posunúť zasadnutie. Ak už nemáte žiadne 
pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh na 
uznesenie.  

Ing. Róbert Buchta, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
s c h v a ľ u j e 
Zmenu termínu decembrového zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Tisovci z 13.12.2023 (streda) na 
18.12.2023 (pondelok)  
 
Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo v 
tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ 
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PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE č. 198/2023 
 

 

16/2 Schválenie jednorazovej odmeny pre hlavnú kontrolórku mesta  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta -  Nakoľko plynie funkčné obdobie hlavnej kontrolórky a už je za 
polovicou a prešiel som si, že za celé toto obdobie nedostala žiadnu odmenu. Pozrel som si jej výsledky 
práce, aj z predošlého obdobia a z toho dôvodu som sa rozhodol, že navrhnem Ekonomickej komisii 
a mestskému zastupiteľstvu odmenu pre hlavnú kontrolórku mesta. Navrhovaná odmena je vo výške 
250 €.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Navrhujem odmenu vo výške 600 €. Za obdobie takých štyroch rokov 
by to bola odmena, ani nie 70 eur na rok. Navrhujem aspoň 150 € za rok. Všetci JUDr. Bariovú poznáme, 
jej práce je kvalitná a dôsledná. A hanbil by som sa keby som mal zahlasovať za odmenu 70 € za rok.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ja súhlasím. Ja som navrhol odmenu za rok, ktorý som tu ja. Vítam 
aktivitu, že to hodnotíte za celé obdobie.   

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Ja som tiež za, len v návrhu uznesenia treba doplniť za aké 
obdobie sa odmena vypláca. Neviem od akého obdobia je tu pani kontrolórka. 

JUDr. Ivana Bariová, hlavná kontrolórka mesta - Som tu od 01.01.2020. 

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Tak teda za obdobie rokov 2020 - 2023. 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za protinávrh JUDr. Keletiho, 
aby bola odmena bola vo výške 600 €, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ 
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh na uznesenie.  

Ing. Róbert Buchta, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
s c h v a ľ u j e   
Jednorazovú odmenu pre hlavnú kontrolórku mesta vo výške 250,00 EUR za obdobie rokov 2020 - 2023 
 
Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo                      
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ 
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE č. 199/2023 
 
 

16/3 Schválenie podpredsedu Komisie sociálnych služieb a školstva 

Ing. Karol Kubíni, predseda Komisie sociálnych služieb a školstva - V súlade s Organizačným a rokovacím 
poriadkom komisií Mestského zastupiteľstva v Tisovci, mestské zastupiteľstvo volí a odvoláva 
predsedu a podpredsedu komisie z radov poslancov mestského zastupiteľstva, tajným hlasovaním, 
pokiaľ mestské zastupiteľstvo uznesením nerozhodne inak. Predseda komisie je vždy poslanec 
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mestského zastupiteľstva. Ak členom komisie je len jeden poslanec, podpredseda sa volí z radov 
zvolených ostatných členov. Pri voľbe z radov ostatných členov je kvórum pre zvolenie podpredsedu 
najvyšší počet odovzdaných platných hlasov, v prípade rovnosti hlasov rozhodne žreb. Na základe 
vyššie uvedeného, som navrhol za kandidátky na predsedu Komisie sociálnych služieb a školstva, členky 
komisie PaedDr. Katarínu Dominikovú a p. Júliu Hodoňovú, nakoľko v tajnom hlasovaní poslancov na 
mestskom zastupiteľstve zo dňa 20.12.2022, dostali najvyšší počet hlasov. Komisia doporučuje schváliť 
za podpredsedu Komisie sociálnych služieb a školstva pri Mestskom zastupiteľstve v Tisovci členku 
komisie p. Júliu Hodoňovú.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Navrhujem, aby sa voľba podpredsedu Komisie sociálnych služieb 
a školstva uskutočnila verejným hlasovaním - aklamačne, teda zdvihnutím ruky, z dôvodu, že na 
funkciu kandiduje, len jeden kandidát. Z uvedeného dôvodu navrhujem, aby volebnou komisiou bolo 
celé mestské zastupiteľstvo. Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa voľby podpredsedu 
uskutočnila verejným hlasovaním - aklamačne a volebnou komisiou bolo celé mestské zastupiteľstvo, 
kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania?  

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: ---  
 
 
Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby za podpredsedníčku 
Komisie sociálnych služieb a školstva bola zvolená p. Júlia Hodoňová, kto je proti, zdržal sa niekto 
hlasovania?  

ZA: 9 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: ---  

 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh na uznesenie.  

Ing. Róbert Buchta, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci  
1 )  b e r i e  n a  v e d o m i e  

a) Uznesenie Komisie sociálnych služieb a školstva Mestského zastupiteľstva v Tisovci (ďalej len 
„komisia“) č. 1/2023, zo dňa 09.11.2023, ktorým komisia odporúča mestskému zastupiteľstvu 
zvoliť člena komisie p. Júliu HODOŇOVÚ za podpredsedu komisie, v súlade s Čl. 5, ods. 5,                 
písm. d) Organizačného a rokovacieho poriadku komisií Mestského zastupiteľstva v Tisovci 
(ďalej len „Poriadok“) 

b) Kandidatúru členky komisie p. Júlii HODOŇOVEJ na podpredsedu komisie ako jedinej 
kandidátky 

2 )  u r č u j e  
V súlade s Čl. 5 ods. 5 písm. d), veta prvá Poriadku, spôsob voľby podpredsedu komisie verejným 
hlasovaním – aklamačne 

3 )  v o l í  
Podľa Čl. 5 ods. 5 písm. d), veta tretia Poriadku, členku komisie p. Júliu HODOŇOVÚ za 
podpredsedníčku komisie, s účinnosťou od 1. decembra 2023    

 
Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo v 
tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 
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ZA: 9 prítomných poslancov MZ 
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 
 
UZNESENIE č. 200/2023 
 
 

16/4 Dofinancovanie Mestského športového klubu Tisovec 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Čo sa týka financovania Mestského športového klubu Tisovec, 
dotácia, ktorá bola schválená, nepostačuje na bežný chod klubu a aj ostatné. Manažér klubu ma oslovil, 
že potrebujú dofinancovať 1 500 €, vzhľadom k tomu, že nie sú vyplatené  faktúry, nie sú vyplatení 
rozhodcovia mládežníckych a dorasteneckých súťaží a tiež strava žiakov, ktorí sa zúčastnili zápasov, 
ktoré sa hrali mimo Tisovca. To je dôvod dofinancovania. Zvyšné náklady sme financovali zo 
sponzorského, čo sa týka autobusu - faktúra uhrádzala firma sponzorsky. Na to sme ešte dokázali nájsť 
financie vo výške 1 180 €, takže to je vyplatené. Verejne, sa chcem poďakovať Ing. Kubinímu, konateľovi 
Mestských lesov Tisovec s.r.o. za podporu mestského športového klubu a za investovanie do mládeže 
a údržby zariadení, ktoré sa nachádzajú na futbalovom štadióne. Prebrali sme to aj na ekonomickej 
komisii a predkladám tento návrh aj vám.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - V akej výške bola schválená dotácia na tento rok? 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta – 14 500 €.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Dobre som tomu rozumel, že to cestovné uhradili mestské lesy?   

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Nie, cestovné nie.  

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Trávnik. 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Áno, trávnik a ešte šindle na altánok.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Koľko nás reálne stojí mestský športový klub, mimo dotácie? 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To by ste sa museli opýtať manažéra.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Mesto platí energie. Preto sa pýtam koľko nás reálne stojí mestský 
športový klub.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Presne vám to viem spočítať, ale z hlavy to určite nedám.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Toto tu nie prvýkrát, je to opakovaná situácia. Každý rok sem príde 
p. Rukavica a povie, že nemá financie a žiada dofinancovať. Kluby by mali fungovať na nejakých 
rozpočtoch, aby boli schopné financovať svoju činnosť. To nehovorím, že všetky kluby fungujú na 
vlastných príspevkoch. Chcem by som vedieť, aké má klub vlastné príspevky a koľko nás reálne stojí, 
nielen dotácia, ktorú to schvaľujeme ako priamu dotáciu, ale všetky ostatné výdavky, ktoré v súvislosti 
s futbalom má.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dáme to spracovať, nie to je problém., ale otvorene nepoviem 
číslo, treba to všetko spočítať. Viem, že aj vlani sa futbal dofinacovával, ak sa nemýlim, vo výške                     
3 000 €. Za seba poviem, že som snažil zohnať financie sponzorsky. A veľká časť tých prostriedkov ide 
na rozhodcov, delegátov a najväčšia položka je cestovné (deti a dorastenci). Čiže autobus a tie ostatné 
položky sú najväčšie položky.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Neviem, či je to pravda, ale počul som, že cestovné náklady sa míňajú 
aj na to, že sa pre deti do Muráňa alebo Pohronskej Polhory, a že mesto financuje šport pre deti s úplne 
iných dedín, ak je to pravda, to neviem. Prispievajú aj tieto dediny na to, že financujeme šport pre ich 
deti? 
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Peter Rukavica, manažér Mestského športového klubu - V tomto nastala úplná zmena. To bolo v rokoch 
2017 a 2018, keď sme mali trojligová dorast a vozil som deti z Rimavskej Soboty. Momentálne máme 
deti z Muráňa, ale vozíme ich osobnými autami a to tréner p. Husanica alebo ja. Máme deti aj 
z Rimavskej Bane a tie nám vozí p. Antal, starosta z Lehoty nad Rimavicou, ktorý sa na to podujal.  Čiže 
deti z okolitých dedín nezvážame.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Relevantné informácie o rozpočte 
a rozpočtových príspevkoch mesta, disponuje alebo by mala disponovať Komisia kultúry a športu. 
pretože každá organizácia, ktorá žiada o dotáciu podľa platného VZN, predkladá rozpočet a potom 
vyúčtovanie za celý rok, kde nie je, len výška dotačnej sumy, ale aj celého rozpočtu klubu. Aspoň tak 
by to malo byť. Tak tam by sa to mohlo dohľadať.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Neviem k čomu to hovoríte?  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - K tomu, čo ste sa pýtal, že koľko dáva mesto. 
Pri vyúčtovaní by to mali dávať.  

Michal Stejskal, vedúci Odd. kultúry a športu - Vyúčtovanie sa týka, len dotácie.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Toto tam nenájdete, lebo energie platíme priamo z nášho účtu. Preto 
sa pýtam aká je to suma, aby sme konečne začali reálne zaoberať tým, ako veľa financií ide na futbal 
a ako málo financií oproti tej sume ide na ostatné športové kluby.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Ja som, len vychádzal z toho, čo predkladajú 
v rámci žiadostí.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Vždy sa hovorilo o dotácii, ale nehovorilo sa o tej ďalšej podpore 
mesta. A to nehovorím, že o štadión sa stará zamestnanec mesta, o čom by iné kluby mohli, len snívať, 
keby boli takto podporované. Podľa mňa nie je možné, aby sa toto každý rok opakovalo, že keď im 
financie dôjdu, tak sa príde sem na zasadnutie mestského zastupiteľstva, aby sme to dofinancovali.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - To ja nekomentujem, to bol, len nápad, kde by 
sa to mohlo dopátrať.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - V žiadosti o dotáciu sú také kolónky, kde je napísané, že koľko 
je dotácia a koľko sú iné zdroje financovania. To obsahuje tá žiadosť o dotáciu. A JUDr. Keleti má tiež 
pravdu, že nie sú tam tie náklady, ktoré hradí mesto zo svojho rozpočtu. Je to účtovníctvo mestského 
športového klubu, kde má vlastné príjmy, dotáciu, resp. členské alebo 2%, ale nie je tam vyčíslená 
suma, ktorá sa dáva za údržbu, za mzdy alebo energie.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ja to chápem, čo hovoríte, že najväčšia položka z dotácií, ide na 
futbal. K tým športovým klubom chcem povedať, že tie deti na tie súťaže musia chodiť. Buď to 
eliminujme a zrušme ten futbal, lebo tie deti nebudú mať možnosť inak športovať, lebo na to 
športovisko sa musia nejak dopraviť. Štát je tak postavený tak ako je, a že by mal financovať tie oblastné 
súťaže, minimálne prípravky žiakov a dorastencov, nehovorím o mužstve „A“. Povedzte reálne, akým 
kľúčom to máme financovať, keď ten klub je živý a tie deti chodia, sú prihlásené na tie súťaže a chodia 
hrávať.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ja hovorím o tom, že ten rozpočet si majú postaviť rovnako 
zodpovedne, ako všetci ostatní. To nehovorím o tom, že to Ing. Kubíni dofinancováva. Jednoducho 
musia byť schopní fungovať, ako všetci ostatní. Tu sa roky stretávame s tým, že v novembri prídu na 
zastupiteľstvo a žiadajú financie.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Súhlasím s tým a sledujem to, že sa to permanentne opakuje. No 
na druhej strane, keď vychádza z fungovania okolitých samospráv a dotácií, tak dotačnú sumu, ktorú 
vyčlení naše mesto na futbal je podstatne nižšia ako v okolitých obciach.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - S týmto s vami zásadne nesúhlasím, pretože dostanú čisto dotáciu  a 
my dofinancovávame aj energie a mzdu jedného zamestnanca. Ak by sme začali porovnávať, čisté 
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financie, ktoré dáva mesto na futbal, tak percentuálne na rozpočet na celom Slovensku sa nenájde 
samospráva, ktorá to tak robí. 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Keď to porovnám s Jesenským, ktoré tam má svojho človeka a dáva 
25 000 € a ešte to dofinancováva, neporovnávam to s Hnúšťou, tak keď sa reálne zaplatia zo strany 
mesta, energie plus sa financujú tie súťaže, tak tie financie nikde nejdú, to v účtovníctve pekne vidno. 
Vidím to, lebo som v tom dianí, tie financie nikto nepremrhá.     

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Túto tému bolo treba konečne otvoriť. Na verejnosti, najmä členovia 
toho klubu riešia ako málo dávame financií na priamu dotáciu, ale nikto nerieši to, že tie nepriame 
náklady, ktoré hradíme, sú ďaleko vyššie, možno dvakrát-trikrát vyššie, ako je priama dotácia.       

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Myslím, že toľko to určite nie je. Do budúceho mesiaca si dám 
robotu, že to spočítam, aj energie aj mzdu. 

Ing. Veronika Majerová, vedúca Odd. finančného a správy majetku - Je to okolo 30 000 € a to sú len 
zálohové platby.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Tak som sa veľa nepomýlil a plus mzda. Tak sme ďaleko nad 
trojnásobkom priamej dotácie.  

Milan Cibuliak, poslanec MZ - Bolo by to uviesť do žiadosti, aby sa pri schvaľovaní videlo, koľko žiadajú 
dotáciu a čo hradí mesto.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Vždy sme obviňovaní, že dotácia malá, ale nikto nerieši ďalšie 
náklady, ktoré hradí mesto.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Veľkú časť zastrešuje mesto, čo sa týka energií - voda, celý ten 
office, ktorý tam majú plus veľa vecí sanujú Mestské lesy Tisovec s.r.o., časť financií som zohnal 
sponzorsky, aby sme uhradili autobus, lebo dodávateľ služby nás bombardoval a financie na to neboli, 
tak sme to nejak zoskupili a myslím, že sme mali faktúru vyplatiť do konca mesiaca. Pri rozhodcoch sa 
tam mešká. No vyčerpali sme všetky možnosti, nie je iný spôsob ako je dofinancovanie. Preto som to 
predložil na zastupiteľstvo, aby ste o tom probléme vedeli. Vidím, že je to problém dlhodobý 
a každoročný. Viem, že futbal je drahý, ale treba rozhodnúť ako to budeme financovať do budúcna.  

Róbert Boháčik, poslanec MZ - Keď sa tvorí každý rok rozpočet a dotácie, tak si všimnite, že sa dáva 
suma väčšia, ale koľko mesto uvoľnilo na dotácie a koľko je tu klubov, tak sa to stále krátilo. Pamätám 
si, že sa žiadalo aj 20 000 €, ale aby každý klub v meste podporil, tak sa to krátilo. A reálny stav sa stále 
dáva.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Všetky športové kluby, ktoré tu poznám, tak fungujú aj na vlastných 
príspevkoch. Pýtam sa, na akých vlastných príspevkoch funguje futbalový klub?  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Tým pádom nám zaniknú prípravky a žiacke mužstvá, vzhľadom 
k tomu, že sú tam aj deti z nevýhodných rodín a neviem si predstaviť, že by rodičia platila dajme tomu 
20 € za mesiac. To nepripadá do úvahy, to by sme skončili hneď prvý mesiac, keby sme mali ísť takouto 
formou.  

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Ide tu o to, aby sme to zachránili tak ako to je, ale pre budúci rok treba 
urobiť jednoznačne správu, kde bude kompletne rozpočet, aby sme videli celé kreované náklady na 
chod klubu. To znamená zamestnanec, cena práce, energie, plus príspevok mesta. A potom ešte 
tabuľku, ktorá tu už bola raz predložená, a to kategória žiacka, dorastenecká - zhruba nákladovo koľko 
to bude stáť financií a koľko to bude stáť mesto, aby nenastala znovu takáto situácia. Tento rok je to, 
len 1 500 €, ale mali sme tu už aj iné sumy, ktoré sme riešili. A určite nechceme, aby sa futbal zrušil. No 
ten prehľad musí byť, lebo toto je také nejasné tápanie. Takisto sa mi dostalo do uší, neraz za posledné 
roky, zvlášť v období volieb, od určitej skupiny ľudí, že chceme futbal zrušiť, čo pravda nie je. Preto 
budem trvať na tom, aby ten rozpočet bol podávaný kompletne, samozrejme aj s podielom 



 
 

25 

sponzorských financií, lebo viem, že p. Rukavica ich zháňa a nie je ich málo a potom ešte pomer, čo 
dáva mesto.    

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Ak si spomínate, presne tá tabuľka bola, kde sme sa rozhodovali 
do akej ligy máme ísť. 

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Vtedy sa to týkalo zlúčenia dorasteneckých mužstiev. Myslím, že to 
bolo dva roky dozadu.  

Peter Rukavica, manažér Mestského športového klubu - Je to dosť smutné, že kvázi za jeden 
majstrovský futbalový zápas za zápas príde nám platiť od 420 € do 450 €, podľa toho odkiaľ sú tí 
rozhodcovia. A keď nám vyjdú dva alebo tri majstrovské zápasy doma, tak si to vypočítajte koľko nás 
to stojí. A k tomu sú aj iné poplatky futbalového zväzu, za správu systému cez ktorý robíme zápisy. 
Toho je strašne veľa. Niekedy nad tým rozmýšľam, či to má význam. Z toho som dosť kvázi znechutený, 
lebo koľkokrát musím dať aj zo svojich financií. Hráme úplne najnižšiu súťaž a takéto pálky si účtujú, 
nakoľko na futbalovom zväze nemajú financie a od nás - klubov to chcú získať. A potom nemáme inú 
šancu. Máme sponzorov, ako je p. Vetrák, ktorý má umývarku v Tisovci, ktorý nám prispel. Tento rok 
sme získali nejakých 800 €. A nebyť takého človeka ako je Ing. Kubíni, ktorý nám pomôže, napr. 
s materiálom, tak by sme to nezvládli. Je to ťažké. Je to na zamyslenie, či to má význam ďalej 
pokračovať. Zodpovedne k tomu pristupujem, chcem mať všetko vyplatené. Obetujem všetky víkendy 
od marca do októbra, pokiaľ je futbal. A dochádza mi niekedy už aj chuť v tom pokračovať. Nevymyslel 
som si to, tie financie potrebujeme. A ak to nevyplatíme, tak tam sú ďalšie sankčné postihy. Stiahnu 
nám body za október, ktoré sme vyhrali ak to nevyplatíme do konca novembra a je tam aj pokuta                        
550 € za nezaplatenie faktúry.    

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Existuje vo futbalovom hnutí nejaký tlak na zväz? Lebo takto, len 
naťahujeme, je to otázka času, kedy ten futbal zanikne, nielen tu, ale aj v Hnúšti, Jesenskom, všade.  

Peter Rukavica, manažér Mestského športového klubu - To máte pravdu.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Viem, že dostali 9 mil. € za postup, počul som, že 3 mil. € na niečo 
použijú, ale nepočul som, že by to dali na prevádzkové náklady klubov.   

Peter Rukavica, manažér Mestského športového klubu - Áno, postúpilo sa na Majstrovstvá Európy 
(EURO). V januári, resp. minulý rok v novembri sme mali výkonný výbor stredoslovenského 
futbalového zväzu, tam delegáti odsúhlasili, že nakoľko zväz nemá dostatok financií, tak amatérske 
kluby v roku 2023 nedostaneme žiadne príspevok na chod súťaží. S tým, že p. Kováčik sa zaprisahal, že 
ak sa postúpi na EURO, tak v roku 2024 nám to vrátia dvojnásobne. Je to otázne, či áno alebo nie. Snažil 
som sa, aby sme mali stretnutie ešte teraz v novembri. Predseda výkonného výboru SFZ p. Neuschl, že 
aktívne stretnutia budú najskôr v marci, pred začiatkom jarnej časti súťaže.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Takže na rok dostaneme financie na dva roky, tak potom týchto                  
1 500 € budeme krátiť.  

Róbert Boháčik, poslanec MZ - Treba to platiť, v poslednej súťaži nám zápasy chodili rozhodcovia až 
z Oravy.   

Peter Rukavica, manažér Mestského športového klubu - Bola súťaž rozbehnutá, ideme na majstrovský 
zápas do Hnúšte, zrazu mi do systému nepustilo troch hráčov. Nevedel som, čo sa stalo. Tak som zavolal 
na zväz, že nemali vyplatené členské poplatky z roku 2018, to je 3 € eurá za osobu, tak nemohli nastúpiť 
do zápasu. To sme nemali, len my, ale malo to celé Slovensko. A nehanbia za to, však žijú z nás 
najmenších klubov. Mohli to urobiť teraz medzi prestávkou a upozorniť nás, že ten a ten hráč nemá 
vyplatené členské poplatky za rok 2018. My sme bití z tej strany a potom musíme hľadať financie.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Týmto pádom, skončia všetky kluby, ktoré sú do 10000 obyvateľov.   

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Ak sa nenájde zo strany štátu nejaký spôsob ako budú financovať 
dajme tomu rozhodcov, tak jednoducho tie súťaže, tie deti a mládež nebudú môcť hrať.   
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Peter Rukavica, manažér Mestského športového klubu - Chodím kade tade, mám nadštandardné 
vzťahy, tak vždy poviem, že klobúk dole pred mestom, ktoré nás podporuje, lebo by sme sa ani 
nestretávali.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Tak sme sa dohodli, že dostaneme správu, koľko to stojí.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To vieme pripraviť. Plat vieme prepočítať a prácu, ktorú robí pre 
mesto vieme odrátať. Do budúceho zastupiteľstva alebo komisie to vieme pripraviť. Pán Rukavica 
stíhate to dať dokopy s Ing. Majerovou? 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - To nemusí byť nabudúce, Ing. Majerová má teraz inej dôležitejšej 
roboty.  

Milan Cibuliak, poslanec MZ - Môže to byť napríklad príloha k žiadosti.  

Peter Rukavica, manažér Mestského športového klubu - Každý mi hovorí aj za toho nášho hospodára 
p. Brndiara, ja to beriem, ale na druhej strane treba spomenúť, že jej ochotný v zime naštartovať 
traktor a ísť vyhŕňať chodníky a v lete kosiť.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - To všetko vieme.   

Peter Rukavica, manažér Mestského športového klubu - Nie je to chlap čisto, len pre futbalový klub. 
Treba si ho vážiť.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - My by sme si ho určite nechali, aj bez futbalu, to sa nemusíte báť, 
lebo je málo tak pracovitých ľudí, ako je on.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To môžem potvrdiť. Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy 
k tomuto bodu, prosím predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh na uznesenie.  

Ing. Róbert Buchta, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e  
Dofinancovanie Mestského športového klubu Tisovec vo výške 1 500,00 EUR 

 
Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo v 
tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 9 prítomných poslancov MZ 
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA HLASOVANIA: --- 

UZNESENIE č. 201/2023 
 
 

Do bodu 16)  Podanie informácie ÚTULŇA SLÁVIČEK  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Nemáte to v materiáloch, jedná sa o útulňu Sláviček. Podá sa, len 
informácia, aby ste sa vedeli rozhodnúť, ako ideme postupovať. Informáciu podá Mgr. Milan Migaľa.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - V krátkosti vám poviem genealógiu. Vlani sa 
z jednej parcely vo vlastníctve mesta vyčlenila samostatná parcela za účelom realizácie drobnej stavby 
- turistickej útulne Sláviček. Stavebníkom bola spoločnosť KST Hikemates Bratislava. Drobná stavba 
bola na základe ohlášky a oznámenia, ktoré vydalo mesto 10.06.2022 bola drobná stavba zrealizovaná. 
Minulý mesiac nás stavebník príslušnej stavby vyzval, aby sme tú útulňu formou bezodplatného 
prevodu, čiže darovacou zmluvou prevzali do majetku mesta. Komunikoval som s nimi, dotazoval som 
sa, či bola zrealizovaná nejaká zmluva o budúcej zmluve alebo čo ich zaväzuje k tomu, aby ten 
predmetný objekt previedli bezodplatne do vlastníctva mesta. Povedali, že k tomu nemajú nič. Pátrali 
sme s pani zapisovateľkou p. Mániovou, či boli k tomu prijaté nejaké uznesenia. Začalo sa to riešiť 
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v máji minulého roka. V máji, júni až septembri, neboli prijaté k tomu žiadne uznesenia, že by sme sa 
zaviazali prevziať do majetku mesta túto stavbu. Našli sme, len mailovú komunikáciu. Oni poslali aj už 
návrh darovacej zmluvy, ktorá má vážne právne vady. Raz uvádzajú, že idú darovať stavbu a potom, že 
nie je zapísaná na liste vlastníctva. Nikto neurčil hodnotu tej stavby. Pritom bolo vydané povolenie, len 
na drobnú stavbu, tak neviem ako by sme ju do účtovníctva zaradili. Komunikoval som s oprávnenou 
osobou z tej spoločnosti, povedali, že ani oni nemajú žiadnu zmluvu o budúcej zmluve. Majú, len 
predbežný prísľub bývalej pani primátorky, že mesto formou daru do vlastníctva mesta prevezme. 
S touto situáciou som oboznámil aj Komisiu výstavby, rozvoja mesta a CR, jednoznačný záver z komisie 
nebol, uznesenie k tomu neprijali. Tak ostáva na vás, pretože zo zákona o majetku obcí aj zo zásad 
hospodárenia s majetkom mesta, nadobúdať nehnuteľný majetok do vlastníctva mesta  je možné, len 
na základe rozhodnutia mestského zastupiteľstva.    

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Aké sú povinnosti po prevzatí? 

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Môžem povedať, len predbežne. Jedná sa 
o stavbu, je to technická špecifikácia, je tam napríklad vykurovacie teleso, na ktoré bude treba 
pravidelné revízne správy. Objekt budeme musieť poistiť, ako všetok majetok vo vlastníctve mesta. 
Pravdepodobne tam budeme musieť inštalovať aj bleskozvod, aby to bolo poistiteľné, a aby to spĺňalo 
technické parametre. A čo sa týka údržby a prevádzkovania, na to som neprišiel ako by to mesto 
prevádzkovalo, keďže je to útulňa, musí to spĺňať charakter útulne, minimálne ďalších päť rokov. To je, 
len ústna informácia, takýto záväzok k darovacej zmluvy, ale oni boli viazaní nejakou dotačnou 
schémou. A keďže to bude voľne prístupné a otvorené, neviem by mesto zabezpečovalo majetok 
mesta, aby sa neznehodnotil. Ja som si položil takú otázku, či je to majetok, ktorý mesto potrebuje na 
výkon svojich originálnych kompetencií alebo prenesených kompetencií, lebo zo zákona mesto 
nadobúda majetok, len ten, ktorý potrebuje. Je to na vás. Sú tam aj výhody, ale aj riziká. A tie náklady 
nepriame na prevádzkové náklady určite nejaké budú.   

Róbert Boháčik, poslanec MZ - Ťažko bolo k tomu nejaké uznesenie prijať.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Ja viem.  

Róbert Boháčik, poslanec MZ - Boli dané úlohy, že je potrebné zistiť informácie, keď niekto stavia inde, 
ako to oni riešili, či to zobrali pod seba. Bola tam možnosť, ponúknuť to p. Rodanovi Štrbovi 
z Slovenského klubu turistov, ale oni to nechcú. Pani Maďarová mi hovorila, že sa vyjadril, že to oni 
nezoberú.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Áno, pani Maďarová komunikovala 
s potencionálnym, ale s touto spoločnosťou a ten pán to údajne nechce, túto informáciu mám, len 
sprostredkovanú. Po Slovensku mali byť postavené tri rovnaké útulne, takáto veľkostne a parametrovo 
je, len jedna a tie ostatné boli úplne iné, veľké. Čiže nemáme to s čím porovnávať, ako sa s tým ďalej 
nakladá.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Ako to nakladali s tými druhými útulňami?  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Neviem, lebo to boli úplne iné. 

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - Táto bola druhá postavená na Slovensku. Prvá bola postavená 
v Poloninách, alebo kde.  

Róbert Boháčik, poslanec MZ - To je iný druh stavby.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Tak nás to veľmi trápiť nemusí. Pred chvíľou nám tu p. Pašiak hovoril 
o nejakých prioritách. My tých priorít veľa nemôžeme mať, ale jednou z nich je turistický ruch. 
Pochybujem, že nejaká spoločnosť z Bratislavy sa bude o útulňu následne starať, keď už stojí. A keď už 
raz stojí, tak by sme sa mali zaujímať o tom, aby sme tých turistov dotiahli, aj takouto formou, že tú 
útulňu budeme prevádzkovať. Bude nás to stáť nejaké drobné, ale určite nás to nebude stáť veľa. Jeden 
bleskozvod namontujeme a nejakým spôsobom to poistíme a že by tam bol nejaký veľký majetok, len 
jedno vykurovacie teleso, ktoré stojí možno 500 €, neviem. A je tam jeden nerezový komín, čo si 
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pamätám. Z môjho pohľadu, jednoznačne je to v záujme mesta, a  aby sme sa tu hrali, že máme 
možnosti vybudovať vlastné turistické kapacity, tak to nie. Už turistický oddiel suploval v tomto smere 
aktivitu mesta, keď vybudoval útulňu na Šťavici. Budovali sme ju svojpomocne a sponzorsky. Nevidím 
dôvod, aby sme to odmietli. Beriem, že to má nejaké právne vady, ktoré sa dajú odstrániť. My musíme 
turizmus preferovať. Momentálne sa spoločnosť vracia k takému prírodnému turizmu.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Treba nájsť spôsob ako to budeme správcovať.    

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ja mám nápad ako a kto by sa o to mal postarať, ale to by sme si 
prešli a podebatovali potom. Keď niekto niečo chce, musí niečo aj dať, tak by som to povedal.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Nehovorím, že nie, ale ak to zoberieme treba nájsť spôsob kto sa 
o to bude starať a ako to budeme zabezpečovať.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Na Komisii výstavby, rozvoja mesta a CR                      
bola aj taká alternatíva, že by sme ju dali do nájmu, ale to by sme hneď nemohli urobiť. Pretože by sme 
nemohli zdôvodniť, že nadobudli sme majetok, ktorý potrebujeme a vyhlásili by sme ho za prebytočný, 
že ho nepotrebujeme. Budeme viazaní tým, že budeme vo vlastnej réžii musieť starať a zabezpečiť.  

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - Pani bývalá primátorka sa k tomu nejak vyjadrila, lebo v podstate 
všetko boli, len ústne dohody. A v podstate spoločnosť KST Hikemates vlastne aj prišla s tým, že to 
bude odovzdané, takže vieme do čoho ideme. Keď chceme tu deklarovať cestový ruch, tak to bolo 
výsadou, že tá firma bola ochotná do Tisovca prísť postaviť útulňu a my sme sa na to podujali. 
Samozrejme, že to bude stáť nejaké financie, ale keď chceme deklarovať cestovný ruch a chceme niečo 
robiť, tak nemôžeme to nechať teraz tak. A treba nájsť tú formu, či to bude priamo mesto mať alebo 
následne prenajať. Myslím, že by to mesto utiahlo. Tá stavba koľko stála? 

Ing. Erik Lopušný, poslanec MZ – 40 000 €.  

Ing. Karol Kubíni, poslanec MZ - A aj nie viac, nejakú nadobúdaciu hodnotu to má. Záleží to aj od 
ostatných poslancov.   

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - To je len informácia. Potrebujeme to teraz uzavrieť, sme limitovaný 
časom?  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - My nie sme limitovaný časom, k ničomu sme sa 
nezaviazali, ale limitovaná je spoločnosť KST Hikemates s tým, že to do konca roka potrebujú odovzdať.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Treba sa nám potom dohodnúť. Dáme to na decembrové 
zastupiteľstvo, aby sa to stihlo sprocesovať.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Je to na LV? 

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Nie, nie je.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Takže neexistuje.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Mali by si to dať na LV. 

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Je to drobná stavba, pozemok je náš. Oficiálny 
mandát, uznesenie nikdy nebolo, čo sa týka odsúhlasenia stavby. Nepriamo sa schválila ohláška 
drobnej stavby, tým sme deklarovali, že to tam môžu postaviť, ale nejaký nájomný vzťah alebo zmluva 
o výpožičke na pozemok neexistovala. Postavené je to na našom pozemku, dokonca mesto dalo súhlas, 
ale tiež, len v rámci mailovej komunikácie. A súhlas s geometrickým plánom, ktorým sa odčlenila 
z veľkej parcely, parcela kde postavená útulňa. Z hľadiska technicko-administratívneho budeme musieť 
aj keď ju dostaneme darom, určiť hodnotu. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Ešte jedna vec, že tá stavba bola propagovaná aj v televízii. Kvôli tejto 
stavbe prišiel banskobystrický štáb a natočil o tom reportáž. Tak by sme sa hanbili, keby sme to o dva 
roky nechali spustnúť.   
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Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Informáciu o tom máte a reálne na decembrovom mestskom 
zastupiteľstve budeme o tom musieť rozhodnúť.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - Mne ide o to, aké uznesenie mám k tomu 
pripraviť. Či súhlasíte, že sa to nadobudne ako nehnuteľný majetok alebo nie.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Predbežný súhlas od nás máte.  

Mgr. Milan Migaľa, vedúci Odd. sociálneho a školstva - A samozrejme je potrebné vyjednať 
odstránenie tých chýb.  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Môžeme to doplniť o bod 16/5 a môžeme o tom hlasovať.  

Milan Cibuliak, poslanec MZ - Treba to potom pripraviť.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Neriešte to, nevieme okolo toho nič, ani číslo parcely. Potom to 
vyriešime. Máte predbežný súhlas nás všetkých.  
 
 

K bodu 17) Diskusia  

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Chcem vás poinformovať za CIZS-ko, dnes nám prišlo, že nám 
akceptujú zmenu. A predlžujú nám obdobie projektu na 27 mesiacov, čo je dobré. Budem vás 
priebežne o tom informovať.  Žiadosť o povolenie o vykonanie zmeny a poskytnutie o nenávratného 
finančného príspevku (NFP) sme odoslali. Všetko ide ako sme sa dohodli pri poslednej kontrole 
z ministerstva zdravotníctva, ktorá tu bola. Čo sa týka Šarkanice, prišlo nám rozhodnutie,  ak všetko 
dobre pôjde tak do konca roka nám financie pripíšu na účet. Môže sa stať, že to bude v januári, ale 
predpokladám, že to stihnú do 15.12., do kedy je otvorená štátna pokladnica. Takže rozhodnutie nám 
bolo doručené a vzdali sme sa aj odvolania, tým pádom nadobudlo aj právoplatnosť. A ešte vás chce 
informovať, že sme získali cez úrad splnomocnenca vlády vyše 163 000 € na miestne občianske 
poriadkové služby (MOPS). Výberové konanie budeme realizovať niekedy v januári alebo februári 
2024. A projekt je na 30 mesiacov a je tam 100 % financovanie, takže na tom sa nebudeme 
spolupodieľať žiadnym spolufinancovaním. A budeme mať štyroch členov MOPS.  

Milan Cibuliak, poslanec MZ  - Tak potom by mohli začať pracovať od marca? 

Ján Vengrín, MBA, primátor mesta - Reálne kým to všetko sprocesujeme, aj výberové konania, 
predpokladám marec alebo apríl 2024. 

 
 

ZÁVER  
Program zasadnutia mestského zastupiteľstva bol vyčerpaný. Primátor mesta poďakoval prítomným za 
účasť a zasadnutie mestského zastupiteľstva ukončil o 18,03 hod. 
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